



横向:

- 1、名词, 竞技体育中常用的基本术语之一。 指在空中, 经过头部的翻转动作。
- 2、成语, 山野和海里出产的各种珍贵食品。泛指丰富的菜肴。
- 3、名词, 超越地区和时间的界限;超过,胜过。
- 4、名词,在政治学和地理学上指邻近边界、国界的区域范围。

HORIZONTAL:

- Noun, one of the basic terms used in competitive sports, meaning a somersault in midair.
- 2. Idiom, delicacies from the mountains and the ocean, delicious food in general.
- 3. Noun, transcending geographical boundaries and time; overtake, surpass.
- 4. Noun, the land next to political or geographical borders and national boundaries.

答案 Answer

纵向:

- | 成语、翻越为数很多山头和丘岭。 形容在外工作的艰苦或旅途的遥远。
- || 成语、比喻极困苦的环境。形容深重无比的苦难
- ||| 名词, 事物所达到的程度或呈现出的情况, 处境。

- I Idiom, climbing mountains and going over hills, used to describe the hardship of working outdoors or the distance of
- II Idiom, a boundless sea of bitterness, used as a metaphor for boundless suffering.
- III Noun, a state, realm or situation.

歇后语连线 **ASSOCIATE**

FGORICAL SAYINGS

各显神通

A 有理讲不清

钉头碰钉子 1

硬碰硬

八仙过海 2

饺子破皮 3

D 七上八下

E 露了馅

十五个吊桶打水 4

答案 Answer

秀才遇到兵 5











- 1 一月一日非今天(猜一字)
- 2 七十二小时(猜一字)
- **3 一大二小**(猜一字)
- 4 一边是绿,一边是红,一边喜风,一边喜雨(猜一字)

答案 Answer



必

感

hàn

zi







"汉子"是古时北方民族对汉族男子的称呼,现为一般男子的通称;而现今流 行的"女汉子"多指外表女性,但行为和性格非常男性化的姑娘。她们个性独立。 能干自强,那些传统上被认为是男性干的活,如装灯泡、换水管、修电脑等在她们是小菜一碟。在生活、工作中"女汉子"比传统女性表现出更果断、冷静的一面,能承担更多压力。花木兰可谓中国古代"女汉子"。

Hànzi 'man' in northern the popular

is an address term in ancient times for men of Han ethnicity China, but it now refers to men in general. However, expression n\u00e4 h\u00e4nzi 'tough girl' mostly refers to girls who are feminine in appearance but are of a manly disposition. Independent and competent, they can adeptly handle tasks traditionally done by men, such as changing light bulbs, replacing leaking pipes and fixing computers, etc. Nů hànzi are able to shoulder more pressure than traditional women as they are more decisive and cool-headed in life and work.

孤宅影